

Schwellenländeranleihen - Voller Opportunitäten

Mittwoch, 27. April 2022, 17:00 - 17:40 UHR

SEMINARRAUM 4

Deutsch

Referent(en): Enzo Puntillo

Enzo Puntillo

Head Emerging Market Debt, Asset Management der Zürcher Kantonalbank

Enzo Puntillo ist Mitglied der Direktion und leitet das Fixed Income Team Emerging Market Debt bei der Zürcher Kantonalbank. In seiner Funktion ist er für die Schwellenländerstrategie (sowie in Hart-, Lokalanleihen und Währungen) verantwortlich.

Vor seinem Eintritt in die Zürcher Kantonalbank in 2019 war Herr Puntillo seit 2005 für die GAM Group tätig, bei der er die Leitung des gesamten Fixed-Income und EMD Teams verantwortete. Zuvor verwaltete er bei UBS Global Asset Management institutionelle Anleihen- und Fondsmandate mit Schwerpunkt globale und Schwellenländer-Anleihen und sammelte Erfahrung als Händler für festverzinsliche Anlagen bei Paribas.

Er studierte an der Fachhochschule in Basel Betriebswirtschaft- und Volkswirtschaftslehre und ist Certified European Financial Analyst (CEFA).

English:

Enzo Puntillo is Member of Senior Management and heads the Fixed Income Team Emerging Market Debt at Zürcher Kantonalbank. In his function, he is responsible for the emerging market strategy (in hard and local currencies).

Before joining Zürcher Kantonalbank in 2019, he worked for GAM Group since 2005, where he led the whole Fixed Income unit as well as Emerging Market Debt team. Prior to that, he managed institutional bond funds and mandates at UBS Global Asset Management with the focus on global and emerging markets bonds and he also gained experience as a fixed income trader at Paribas.

Enzo Puntillo studied business management and economics at the University of Applied Sciences in Basel and he is a Certified European Financial Analyst (CEFA).